

SENARAI SYARIKAT YANG MEMPEROLEHI MARKAH PRESTASI 60 KE BAWAH BAGI TEMPOH JAN HINGGA JUN 2020

NAMA SYARIKAT	TAJUK	JUM MARKAH	SKALA
EZRIEDA CATERING	MENYEDIAKAN PERKHIDMATAN MAKAN DAN MINUM JUMLAH 20 KUANTITI UNTUK MESYUARAT JABATAN KEJURUTERAAN AEROANGKASA BIL-134 DI BILIK PERSIDANGAN JURUTERA, FAKULTI KEJURUTERAAN PADA 23 DISEMBER 2019	60	Kurang Memuaskan
HRH RESOURCES (M) SDN. BHD.	BAYARAN BACAAN METER MESIN FOTOSTAT PADA BULAN DISEMBER 2019 DI PEJABAT PENGURUSAN KESELAMATAN DAN KESIHATAN PEKERJAAN, UPM	60	Kurang Memuaskan
HRH RESOURCES (M) SDN. BHD.	PERKHIDMATAN SEWAAN MESIN FOTOSTAT KONICA MINOLTA BIZHUB C558 DI PPPKKP PADA BULAN DISEMBER 2019	60	Kurang Memuaskan
BP ENVIRONMENTAL TESTING SDN BHD	Perkhidmatan Ujian Air Sampling hpupm	60	Kurang Memuaskan
KEP CONTRACTING SDN BHD	CADANGAN MENAIKTARAF BENGUNAN UNTUK PUSAT KECEMERLANGAN PENDIDIKAN PERTANIAN, UNIVERSITI PUTRA MALAYSIA, SERDANG, SELANGOR DARUL EHSAN	56	Kurang Memuaskan
SERBANAZ ENTERPRISE	dewan dkd kerja membuka dan memasang paip gi bersaiz 1.5" dari lantai bawah ke siling di blok dkd  kerja sambungan di atas siling menggunakan paip pvc dari paip gi ke tangki di atas tandas lelaki dan perempuan  membekal dan memasang gate valve 2" heavy duty.  kerja mengatasi masalah singki tersumbat di atas tandas perempuan  penggantian pam tandas di tandas perempuan  kerja memecah dinding di tandas lelaki atas untuk paip yg patah di dalam dinding serta membaiki semula dinding/tile terlibat  membekal dan memasang angle cork di tandas lelaki dan perempuan di dkd  kerja menggali untuk mencari punca paip bocor di dka dan kerja memotong dan sambung semula paip yg bocor	59	Kurang Memuaskan
HIJERAH JAYA ENTERPRISE	CADANGAN KERJA-KERJA MEMBINA DAN MENYIAPKAN GELANGGANG sintetik dipusat sukan, universiti putra malaysia, serdang, selangor darul ehsan - sh50/2019 (62330)	58	Kurang Memuaskan
KERIS SEPAKAT SDN. BHD.	membekal, menghantar dan memasang rak stor di hospital pengajar, upm, serdang, selangor	58	Kurang Memuaskan
BP CLINICAL LAB SDN BHD	Perkhidmatan Ujian diagnostik mikrobiologi ke makmal rujukan (bp clinical lab sdn bhd)	59	Kurang Memuaskan
ANSr sdn bhd	membekal, menghantar dan menguji tauliah (pembelian darurat) mobile uv sterilisation system	44	Kurang Memuaskan
ZIEGLER ENTERPRISE	REPAIR CNC OKUMA	50	Kurang Memuaskan
J & J MURNI SDN BHD	MEMBEKAL DAN MENGHANTAR PERALATAN DI FARMASI	60	Kurang Memuaskan
TEKNOMEDIK ENTERPRISE	non woven isolation gown (knit cuff) free size 30gm Kt of 10pcs ctn of 10 pkts.	56	Kurang Memuaskan
EASMED SDN BHD	MEMBEKAL DAN MENGHANTAR PERALATAN PERUBATAN DI JABATAN FARMASI	56	Kurang Memuaskan
ALAM MEDIK SDN BHD	SEBUT HARGA TO SUPPLY, DELIVERY AND TESTING OF TRANSPORT STRETCHERS FOR HOSPITAL PENGAJAR, UNIVERSITI PUTRA MALAYSIA	48	Kurang Memuaskan
nr glade resources	membekal trolley sisa makanan dan papan iklan tandaharga untuk gerai. saiz : 28" x 72" 2 x 4 slot makanan slot a3-8 slot & base 28" x 72"	46	Kurang Memuaskan